
Grönadals Samfällighetsförening 
 

Protokoll för styrelsemöte i Grönadals Samfällighetsförening, 2018-10-04 
 

 

Plats:  Grönadalsvägen 67 – Ingvar Petersson 

 

 

Närvarande: AO - Anders Ovander, AB - Anders Bäckström, LN - Linda Nilsson,  

  IP - Ingvar Petersson, JO - Jim Olander, AS - Anders Stark och  

  RS - Roland Svensson (Frånvarande: JH – Joakim Hill) 

 

 

Vägförkortningar:  SNV = Skillingenäsvägen, HV = Hellegrens väg, MSV = Märlspiksvägen, 

SBS = Sjöbrisstigen, KRV = Kopparrännevägen, SSV = Segelsömmarvägen, 

GDV = Grönadalsvägen, EKV = Ekdalavägen, MJV = Mjöviksvägen 

 

§ 1 Sammanträdet öppnades. 

       Ordförande Anders Ovander hälsade alla välkomna till mötet.  

 

§ 2 Till protokolljusterare valdes Ingvar Petersson. 

 

§ 3 Föreslagen dagordning godkändes. 

 

§ 4 Styrelsen gick igenom protokollet från föregående sammanträde 2018-08-30 och förde detta till 

handlingarna. 

 

§ 5 Ekonomisk rapport: 

På kontot denna dag 367005 kr. Faktura på linjemålning ej betald 21231 kr.  

Arvode till revisorer 2x600 kr och ersättning för arbete som IP utfört 8100 kr är utbetalt.  

Bidrag från kommunen har inkommit på 69000 kr. 

   

§ 6 Övriga rapporter: 

§ 6:1  DMV 66-75 (södra grönområdet) – Den vid förra mötet beslutade röjningen av 

detta område kommer ske efter lövfällning och med fördel under vintern. Närmaste 

grannar har vidtalats och är informerade om arbetet. JH ansvarar och samordnar. 

 

 § 6:2  GDV/MMV – Häcken i korsningen är alldeles för hög. AO ansvarar för åtgärd. 

 

§ 6:3  Asfaltsskadorna som påtalades vid cykelmötet 26/8 är fortfarande inte lagade på 

grund av diskussion med ansvariga – samtliga reparationer hanteras av JO. 

           

§ 7  Vägbulor och hastighetsmätningar: 

§ 7:1  Väglådor – Samtliga lådor kommer tas bort strax före vinterns första snöfall. 

 

§ 7:2  Hastighetsmätningar – Föreningen fortsätter att kontinuerligt mäta hastigheter 

utefter våra vägar. Senaste perioden (september) har mätaren varit placerad på 

Segelsömmarvägen och varit vänd åt båda hållen. En kort summering av 6450 mätningar 

visar att 3 st förare körde över 50 km/tim, 131 st höll över 40 km/tim och c:a 90% körde 

mellan 25-35 km/tim. Man får väl då anse att hastigheterna i alla fall är acceptabla. Vårt 

hastighetsdisplay har säker bidragit till en lägre hastighetsnivå. AB och JH mäter vidare. 



 

§ 8  Trafiksäkerhetsgenomgång med kommunen: 

Kommunens trafikingenjör Johan Lindh kommer att besöka oss torsdag 18 oktober 2018 

kl.10.00 vid Grönadals brygga. Vi kommer då att tillsammans inspektera vägbulor, 

väglådor och andra farthinder samt hastighetsnivåer för att få professionella anvisningar 

vilka regler som gäller. Speciellt kommer läget på Dalamadsvägen att studeras. 

 

§ 10  Övriga ärenden:  

§ 10:1  Vägbelysningen – IP har kontinuerlig kontroll på detta. 

 

§ 10:2  Hemsidan – Hantering av vår hemsida görs ideellt av RS, ett mycket uppskattat och 

fint jobb med trevliga bilder och bra kommentarer. Tack för detta Roland! Ibland kan det 

dock vara lite svårt att hitta rätt information. Roland ska se över detta och försöka förbättra. 

  

§ 10:2  Dränering runt området nedre delen av SSV. Diskussion om täckta eller öppna diken. 

Höjdskillnaderna är stora vilket ger högt vattentryck. Finns det korrekta kartor/ritningar för 

detta område? Önskemål finns att eventuellt täcka över vissa delar av diken. Många frågor 

om detta men styrelsen beslutade att göra en inspektion från korsningen SSV/MMV ner till 

vändplanen. Ingvar Petersson och Anders Ovander ansvarar för denna besiktning. 

 

§ 10:3  Val av styrelse vid årsstämman (2018-06-07). På förekommen anledning beslutade 

styrelsen om ett förtydligande till stämmoprotokollets §15 enligt bifogad bilaga. 

 

§ 11   Nästa styrelsemöte torsdag 12 december 2018, kl.18.30 hos Anders Ovander. 

 

§ 12 Mötet avslutades. Stort tack till Ingvar för en delikat äppelpaj, vaniljsås och kaffe. 

 

 

 

 

 

 

       Anders Bäckström  Anders Ovander  Ingvar Petersson  

 sekreterare       ordförande   justeringsman 


